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Z Á P I S
z veřejného zasedání Zastupitelstva obce Kunratice konaného

v     pátek 1. září 2017 od 19:00 hodin   v malém sále Kulturního domu v Kunraticích (Kunratice čp.101).

Zahájení: Pan starosta obce přivítal všechny přítomné na veřejném zasedání zastupitelstva obce

Přítomni: Milan  Götz,  Zdeněk  Liška,  Marcela  Pažoutová,  Miroslav  Liška,  Miloslav  Götz,  Jiřina  Lukášová,
Miroslava Mervová, Milan Franc, Mgr. Jana Runkasová.

Nepřítomni: ---

Zastupitelstvo obce je usnášení schopné.

Určení  ověřovatelů
zápisu:

Ověřovateli zápisu jsou určeni pan Miloslav Götz a pan Miroslav Liška.

Určení zapisovatelky: Zapisovatelkou je určena paní Miroslava Pospíchalová

Návrh programu a jeho schválení:

1. Kompostéry – vzor výpůjční smlouvy mezi obcí a občanem

2. FRB – poskytnutí půjček z III. kola příjmu žádostí o poskytnutí půjčky

3. Dotace POV – II. etapa rekonstrukce KD

4. Rozpočtová opatření 2017

5. Různé:

 Všeobecné informace o chodu obce

o Změna názvu pohostinství

 Vesnice roku – využití odměny za ocenění Skokan roku

 Provozní řád víceúčelového hřiště

 ÚPO – žádost o změnu v PRVK – kanalizace

 ČSAD Liberec – revokace usnesení

 Rally klub Frýdlant – žádost o povolení zvláštního užívání místních komunikací

6. Diskuse

Hlasovalo: 9 Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0 Program jednání zastupitelstva byl přijat.

K     bodu programu č. 1 – Kompostéry – vzor výpůjční smlouvy mezi obcí a občanem:  
Pan starosta seznámil zastupitele se vzorovou smlouvou a informacemi o projektu. Z minulého zasedání víte, že
projekt předložený DSO Mikroregion Frýdlantsko do OP Životní prostředí (OPŽP) byl schválen k financování formou
dotace z fondů EU a národního rozpočtu. Předpokládané náklady projektu činily 4.794.745,- Kč. Výběr dodavatele
proběhl  formou veřejné zakázky  malého rozsahu.  Vítězem výběrového řízení  byla  společnost SDO Technik  ze
Šenova u Nového Jičína s nabídkou za 4.324.540,- Kč. Předání pořizovaných kompostérů a štěpkovače mezi DSO a
obcí je po dobu realizace  a udržitelnosti 5 let řešeno smlouvou o výpůjčce. Po skončení doby udržitelnosti bude
vybavení převedeno obcím formou daru. V současnosti jsou již kompostéry složeny u OÚ a štěpkovač je prozatím
uložen  ve  školní  garáži.  Předání  pořizovaného  vybavení  mezi  obcí  a  občany  proběhne  na  základě  podpisu
předávacího  protokolu  a  smlouvy  o  výpůjčce,   v  níž  musí  být  uvedeno  jméno  občana  a  místo,  na  němž  se
kompostér bude nacházet po dobu udržitelnosti projektu. Ten je občanovi nejprve zapůjčen a po pěti letech se
stává jeho majetkem. Vzorovou smlouvu poskytla kancelář DSO a splňuje podmínky poskytovatele dotace. Po jejím
schválení  můžeme začít  předávat kompostéry  našim občanům a vlastníkům nemovitostí,  kteří  se  do projektu
přihlásili.  Účastníci  spolu  s kompostérem  obdrží  i  letáček  o  správném  umístění  kompostéru  a  správném
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kompostování. Pořízený štěpkovač bude umístěn v sídle úřadu a bude provozován proškoleným zástupcem obce.
Obec je povinna poskytnout součinnost zástupcům OPŽP při kontrole na místě.
Místostarosta – kontroly budou plánovány?
Starosta – kontroly nejsou plánované, ale kontroloři dají o sobě vědět.
Mgr. Jana Runkasová – občané mohou štěpkovač používat taky?
Starosta  –  ne,  ten  může  obsluhovat  jen  proškolená  osoba.  Občan  přiveze  větve  na  kompostárnu  a  tam  je
zpracujeme. Větve budeme schopni zpracovávat do 10 cm průměru.

Usnesení číslo
47/2017

Zastupitelstvo  obce  Kunratice  po  projednání  souhlasí  se  zněním  vzorové  smlouvy  o
výpůjčce  a  darovací.  Současně  schvaluje  uzavírání  této  smlouvy  s  občany  a  vlastníky
nemovitostí  v  Kunraticích  přihlášenými  do  projektu  a  pověřuje  starostu  obce  k  jejímu
podpisu.

Hlasovalo: 9 Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

K     bodu programu č. 2 – FRB – poskytnutí půjček z III. kola příjmu žádostí o poskytnutí půjčky:  
Pan starosta  seznámil  zastupitele  s  žádostí o poskytnutí půjčky.  V řádném termínu  byla  podána  pouze jedna
žádost. Žadatelem je pan Rostislav Šulc a žádá o půjčku ve výši 100 tisíc korun s pětiletým splácením na zateplení a
fasádu rodinného domu.  Žádost  obsahovala  všechny  povinné přílohy  a  finanční  výbor  doporučuje  poskytnutí
půjčky  ke  schválení.  Protože nedorazila  žádná  další  žádost,  zbylo  pro letošní  rok  ještě  140  tisíc  korun,  které
bychom mohli nabídnout, proto navrhuji vypsat čtvrté kolo v září.
Jiřina Lukášová – pokud se sejde více žádostí, budeme peníze dělit?
Starosta – ano. A je na žadatelích, zdali jim to bude stačit.

Usnesení číslo
48/2017

Zastupitelstvo obce Kunratice po projednání schvaluje poskytnutí půjčky ve 3. kole příjmu
žádostí roku 2017 z Fondu rozvoje bydlení pan Rostislavu Šulcovi, bytem Kunratice 182,  
464 01 Frýdlant na zateplení RD a fasádu ve výši 100.000,- Kč.

Hlasovalo: 9 Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

Usnesení číslo
49/2017

Zastupitelstvo obce Kunratice po projednání schvaluje vypsání čtvrtého kola příjmu žádostí

o poskytnutí půjčky z  FRB v roce 2017 dle směrnice č.  2/2012 – pravidla  pro tvorbu a
použití  účelových  prostředků  „Fondu  rozvoje  bydlení  Obce  Kunratice“,  kam  uvolňuje
140.000,- Kč. Termín podávání žádostí je od 4. září 2017 do 29. září 2017.

Hlasovalo: 9 Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

K     bodu programu č. 3 – Dotace POV – II. etapa rekonstrukce KD:  
Pan starosta seznámil zastupitele s informacemi k projektu „II. etapa rekonstrukce Kulturního domu v Kunraticích“.
Uspěli  jsme se žádostí v krajském Programu obnovy venkova,  v němž získáme dotaci  ve výši  300 tisíc  korun.
Celkové náklady budou činit něco málo přes 1 milion korun. Je to stejný program, v  němž jsme získali  dotaci
v minulém roce.  V rámci druhé etapy proběhne rekonstrukce kotelny,  rekonstrukce systému vytápění,  úprava
vstupních  prostor  
a úprava venkovní terasy. Na dodávky dveřních výplní a rekonstrukci systému vytápění jsme udělali poptávkové
řízení. Jedná se o zakázky malého rozsahu s předpokládanou cenou pod půl milionu bez DPH. Na vstupní dveře
jsme oslovili Okna Tanvald, společnost Brex  a Okna Hanzlík. Nabídka od společnosti Okna Tanvald byla ve výši
242.044,- Kč, od společnosti Brex ve výši 207.548,- Kč a od společnosti Okna Hanzlík ve výši 221.529,- Kč.  Nejnižší
nabídku podala společnost Brex. Kvůli  rekonstrukci systému vytápění jsme oslovili  tři  topenáře, pány Hrdličku,
Růžarovského  
a Švandrlíka.  Pan Hrdlička  předložil  nabídku ve  výši  444.222,-  Kč,  pan Růžarovský ve  výši  472.626,-  Kč a pan
Švandrlík ve výši 519.937,- Kč. Nejnižší nabídku podal pan Hrdlička. V současnosti probíhá rekonstrukce samotné
kotelny, kde se dělá nová podlaha a zároveň společně s dobrovolníky budeme pracovat v sále na opravách omítky,
abychom měli za radiátory opravené zdivo. To musíme stihnout do konce září, kdy už je na sále první akce, kterou
je Václavská zábava. Rádi bychom také využívali sál kulturáku přes celou zimu, což nám právě umožní nový kotel,
který bude sál temperovat. Budou ho tak moci využívat školáci na tělocvik nebo mládež na florbal. Na přelomu
října a listopadu pak začneme upravovat venkovní terasu.
Marcela Pažoutová – a z terasy se bude moc nějak chodit dovnitř?
Starosta – jedno z oken budeme předělávat na dveře.
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Jiřina Lukášová – kotel bude se zásobníkem?
Starosta – ano, bude to automatický kotel s násypkou na tuhá paliva.
Jiřina Lukášová – vstupní dveře budou dvoje?
Starosta – vlastně budou troje. Přední vstup do kulturáku a dvoje zezadu na sál.

Usnesení číslo
50/2017

Zastupitelstvo obce Kunratice po projednání schvaluje realizaci projektu „REKONSTRUKCE
KULTURNÍHO  DOMU  V  KUNRATICÍCH  –  II.  ETAPA“  podpořeného  dotací  z  Programu  
obnovy  venkova  Libereckého  kraje  a  zároveň  se  zavazuje  vyčlenit  finanční  prostředky  
na vlastní podíl žadatele.

Hlasovalo: 9 Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

Usnesení číslo
51/2017

Zastupitelstvo  obce  Kunratice  po  projednání  schvaluje  v souvislosti  s  projektem
„REKONSTRUKCE  KULTURNÍHO  DOMU  V  KUNRATICÍCH  –  II.  ETAPA“  jako  dodavatele
nových dveřních výplní společnost BREX, spol. s r. o., IČ 40232549, se sídlem Hodkovická
135,  
463 12 Liberec a pověřuje starostu obce k uzavření smlouvy o dílo.

Hlasovalo: 9 Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

Usnesení číslo
52/2017

Zastupitelstvo  obce  Kunratice  po  projednání  schvaluje  v souvislosti  s  projektem
„REKONSTRUKCE  KULTURNÍHO  DOMU  V  KUNRATICÍCH  –  II.  ETAPA“  jako  dodavatele
nového  kotle  a  zhotovitele  rekonstrukce  systému  vytápění  pana  Pavla  Hrdličku,  IČ
65069200,  
se sídlem Fügnerova 802, 464 01 Frýdlant a pověřuje starostu obce k uzavření smlouvy o
dílo.

Hlasovalo: 9 Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

K     bodu programu č. 4 – Rozpočtová opatření 2017:  
Pan starosta seznámil zastupitele s rozpočtovými opatřeními. Rozpočtová opatření se týkají mzdových prostředků
VPP za měsíce květen ve výši 55.895,- Kč a měsíc červen ve výši 61.902,- Kč. Dále jsme obdrželi dvě neinvestiční
dotace z  Libereckého kraje  na  vybavení  JSDHO ve výši  32  a  29 tisíc.  A jako poslední  změnu rozpočtu máme
Investiční dotaci z MMR na územní plán obce ve výši 222.640,- Kč.

Usnesení číslo
53/2017

Zastupitelstvo  obce Kunratice po projednání  schvaluje rozpočtová opatření  dle přílohy  
č. 5/2017. Rozpočtová opatření jsou přílohou zápisu.

Hlasovalo: 9 Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

K     bodu programu RŮZNÉ – Všeobecné informace o chodu obce:  
Pan starosta poskytl zastupitelstvu všeobecné informace o chodu obce.

o Pojmenování pohostinství – v průběhu července jsme společně s občany hledali nový název pro pohostinství,

které  začala  obec  provozovat.  Účelem  bylo  najít  originální  název,  který  by  spojoval  historii  a  osobitost
provozovny  a  byl  snadno zapamatovatelný.  Přestože  výzva  k  hledání  návrhu  názvu  vyšla  prostřednictvím
Kunratického kurýra, žádný návrh nedorazil. Proto se název hledal v diskuzích mezi návštěvníky pohostinství.
Nejvíce kladných ohlasů se dočkal návrh „Hostinec U Marvana“. Slovo hostinec vychází z historického názvu
Bergmanns Gasthof a z přezdívky prvního hostinského obsluhujícího v nové hospodě, kterým byl František
Modráček  řečený  Marvan.  Tento  název  dle  dostupných  informací  nikde  není  zaznamenán.  V tomto bodě
všeobecných  informací  budeme  přijímat  usnesení,  zdali  zastupitelstvo  souhlasí  s  tímto pojmenováním
pohostinství, které si vybrali návštěvníci z různých návrhů.

Usnesení číslo
54/2017

Zastupitelstvo  obce Kunratice  po projednání  s pojmenování  obecního  pohostinství  jako
Hostinec U Marvana.

Hlasovalo: 9 Pro: 8 Proti: 1 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.
Proti hlasovala Mgr. Jana Runkasová.

K dalším všeobecným informacím patří:

o Pozvání na exkurzi do mikroregionu Záhoran – ve dnech 6. a 7. října proběhne exkurze do mikroregionu

Záhoran, které se mohou účastnit zástupci obcí našeho mikroregionu Frýdlantsko. Prosím zájemce, kteří by se
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chtěli  zájezdu  zúčastnit,  aby  se  mi  přihlásili  co  nejdříve,  kvůli  zamluvení  míst  v autobuse.  Prozatím  se
rozhoduje, zdali se pojede klasickým autobusem, popřípadě mikrobusem. V Záhoranu navštívíme obce, kde se
budeme snažit inspirovat dobrou praxí v realizovaných projektech.

o Pozvání na setkání Frýdlantsko 2030 – o listopadovém víkendu 10. – 12. 11. proběhne v Zámeckém pivovaru

ve Frýdlantě setkání lidí, kterým není lhostejná budoucnost Frýdlantska. Setkání bude probíhat obdobně, jako
u  nás  veřejná  debata  „Na  slovíčko,  sousedé“  v  roce  2012.  Strategický  dokument,  který  z  tohoto  setkání
vznikne, bude inspirací členům mikroregionu Frýdlantsko, čemu by bylo dobré se na Frýdlantsku věnovat.

o Územní plán obce – V současnosti je již u zpracovatele ÚPO společnosti SAUL od připomínkované zadání na

zpracování návrhu k veřejnému projednání. Pokud půjde vše hladce, mělo by veřejné projednání proběhnout
do  konce  roku.  Dnes  pan  František  Vrátný  přinesl  připomínky  a  podněty  k  územnímu  plánu  a  žádá
zastupitelstvo  k jejich  zohlednění.  (Pan  starosta  přečetl  připomínky  a  podněty  k ÚP  zastupitelstvu.)
V Připomínkách jsou navrženy pozemky, kde by mohli vzniknout významné vodní plochy. Jedná se o pozemky
ve vlastnictví jak pana Františka Vrátného, tak jeho bratra Miroslava, ale i ve vlastnictví obce nebo pana Jiřího
Machatého. Musím dodat, že nový územní plán obce ve svých regulativech umožňuje budování rybníků na
zemědělských plochách, takže jejich vzniku nebude nic bránit.  Půjde o rybníky do 5.000 m 2.  Zároveň si je
potřeba uvědomit, že územní plány neřeší takové stavby do detailu. Prosím, abyste vzali  připomínky pana
Vrátného na vědomí.

Mgr. Jana Runkasová – jaký by byl význam rybníků?
Starosta – rybníky mají v krajině velký význam. Nejen, že zadržují vodu, která se vypařuje, ale tvoří biotopy pro
rostliny i živočichy. Na Frýdlantsku bylo dříve okolo 700 rybníků.
Miroslava Mervová – jak tam dostaneš vodu?
Starosta –  vodu  lze  získat  přirozenou  cestou.  Třeba  z deště.  Těmto  rybníkům  se  říká  nebeský.  Také  je  řada
zemědělských ploch meliorována, takže když se zruší meliorace, může vzniknout rybník tímto způsobem. To už je na
projektantovi a investorovi.
Miroslava Mervová – a jsou na to dotace?
Starosta – myslím si, že jsou podporované z ministerstva zemědělství.

Zastupitelstvo po projednání vzalo poskytnuté informace na vědomí a zároveň vzalo na vědomí připomínky  
a podněty k územnímu plánu podané panem Františkem Vrátným dne 1. září 2017.

K     bodu programu RŮZNÉ – Vesnice roku – využití odměny za ocenění Skokan roku:  
Pan starosta informoval zastupitele o finanční odměně za ocenění Skokan roku v soutěži Vesnice roku, kterou naše
obec získala a požádal o návrhy, na co odměnu ve výši 150 tisíc korun použít.
Miroslava Mervová – a co další bod z veřejné debaty?
Starosta – první bod byl kulturák, druhý bylo jednání o jedničce, ale další teď nevím.
Mgr. Jana Runkasová – co lavičky?
Miloslav Götz – dát část peněz na dřevěné sochy u památníku v Tongrundu.
Starosta –  to bych musel prověřit, zda se na tento účel mohou použít.
Miroslava Mervová – bezbariérový přístup na hřbitov.
Starosta –  ten máme v plánu udělat bez dotace.
Místostarosta – chodníky.
Milan Franc – chodníky.
Starosta – odměna se dá použít i jako spoluúčast, takže můžeme udělat i větší akci.
Jiřina Lukášová – peníze použít na byt nad hospodou.
Starosta –  nevím,  jak to v současnosti udělat.  Musel by se předělat  vchod do zázemí hospody, je  tu společná
chodba.
Místostarosta – nebo použít peníze na rekonstrukci toalet v hospodě.
Starosta – to bych spíše řešil pomocí dotace na další etapu rekonstrukce kulturáku.
Miroslav Liška – chodníky budeme dělat ze zámkové dlažby?
Starosta – můžeme zjistit ceny dlažby nebo balené a porovnat je.
Marcela Pažoutová – byla jsem proti účasti v soutěži, ale chtěla bych pogratulovat k tomuto úspěchu.

Usnesení číslo
55/2017

Zastupitelstvo obce Kunratice po projednání schvaluje využití finanční odměny za ocenění
Skokan roku v soutěž Vesnice roku na opravu chodníků.

Hlasovalo: 9 Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

K     bodu programu RŮZNÉ – Provozní řád víceúčelového hřiště:  

Zápis ze zasedání Zastupitelstva obce  4 



Pan starosta  seznámil  zastupitelstvo s návrhem provozního řádu sportoviště.  Pro řádný provoz  víceúčelového
hřiště  bychom měli  stanovit  pravidla,  která  budou umístěna  nejen  na  webu obce,  ale  i  na  samotném hřišti.
Bohužel ještě nemám žádného správce. Pan Pospíchal prozatím nemůže. Můžeme oslovit buď někoho dalšího ze
sousedů,  možná  
i z paneláků, nebo se k tomu přihlásí někdo ze zastupitelů. Velká otázka je zpoplatnění využívání hřiště. Je to na
rozhodnutí zastupitelstva. Prosím o podněty k úpravě návrhu.
Jiřina Lukášová – o víkendu bych dala provoz od rána.
Starosta – od 9 hodin?
Místostarosta – pokud se bude hřiště pronajímat na soukromé akce, tak bych to zpoplatnil.
Milan Franc – děti a důchodci zdarma a ostatní za poplatek.
Starosta –  dobře,  navrhuji  přijmout  řád  prozatím  bez  poplatku  a  od  nového  roku  udělat  aktualizaci  kvůli
zpoplatnění.
Jiřina Lukášová – když si někdo cizí bude chtít půjčit, tak opsat třeba občanku, kvůli případným škodám.
Milan Franc – a co v zimě? Dá se hřiště zaledovat?
Starosta – ano dá, ale musí být na to klimatické podmínky a také musí být plachta, která ochrání povrch.
Jiřina Lukášová – kolik bude stát plachta?
Starosta – cenu jsme prozatím nezjišťovali. Vyrábí ji například Juta.

Usnesení číslo
56/2017

Zastupitelstvo  obce  Kunratice  po  projednání  schvaluje  provozní  řád  sportoviště  –
Víceúčelového hřiště Kunratice.

Hlasovalo: 9 Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

K     bodu programu RŮZNÉ – ÚPO – žádost o změnu v PRVKÚK – kanalizace:  
Pan  starosta  informoval  zastupitele  o  nutnosti  požádat  o  změnu  v Plánu  rozvoje  vodovodů  a  kanalizace
Libereckého kraje. V souvislosti se změnou v oblasti ČOV v našem novém ÚPO musí proběhnout i návrh změny
v PRVK LK.  Opustili  jsme myšlenku kořenové čistírny odpadních vod a v novém ÚPO uvažujeme o biologicko-
mechanické  čistírně.  Kořenová  čistírna  odpadních  vod  už  nevyhovuje  současným  normám  a  legislativním
požadavkům  na  čištění  odpadních  vod  a  těžko  bychom  také  sháněli  provozovatele.  Navrhovaná  biologicko-
mechanická  ČOV by měla  vzniknout  v Zeleném údolí  za mostkem za Koťátkovými,  kde obec  vlastní  pozemky.
Zároveň je v novém územním plánu uvedena výtlačná kanalizace s odvedením splaškových vod na ČOV Frýdlant.
Ta je uvedena v rezervě a souvisí s možným ohrožením povrchových vod v souvislosti s důlní činností v Polsku.
Miloslav Götz – proč by nemohla být nová čistírna místo té kořenové?
Starosta – kvůli tomu, že nemáme důležité pozemky, kudy by se k ní přiváděli splašky.

Usnesení číslo
57/2017

Zastupitelstvo obce Kunratice po projednání souhlasí s podáním žádosti o provedení změny
v Programu rozvoje vodovodů a kanalizací Libereckého kraje.

Hlasovalo: 9 Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

K     bodu programu RŮZNÉ – ČSAD Liberec – revokace usnesení:  
Pan starosta informoval zastupitelstvo o situaci ve společnosti ČSAD Liberec. Na úterním zasedání zastupitelstva LK
bylo rozhodnuto o vstupu do společnosti ČSAD Liberec. Do této chvíle se mi nepodařilo splnit usnesení na prodej
akcií, protože jsem se nedokázal spojit s panem Waseerbauerem, který se mnou měl uzavřít smlouvu o převodu
akcií. Zároveň došlo ke změnám ve vedení společnosti. Proto nyní budeme revokovat usnesení o prodeji akcií a
vyčkáme, kam se majetkoprávní situace posune.

Usnesení číslo
58/2017

Zastupitelstvo  obce  Kunratice  po  projednání  revokuje  usnesení  č.  21/2017  schválené  
dne  6.  dubna  2017  související   s prodejem  akcií  společností  ČSAD  Liberec,  a.s.,
Autocentrum Nord, a.s., FinReal, a.s. a Severotrans, a.s..

Hlasovalo: 9 Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

K     bodu programu RŮZNÉ – Rally klub Frýdlant – žádost o povolení zvláštního užívání místních komunikací:  
Pan starosta  seznámil  zastupitele  se  žádostí Rally  klubu  Frýdlant.  Požádal  nás  Rally  klub  Frýdlant  o  povolení
zvláštního užívání komunikací v sobotu dne 23. září 2017, kdy chtějí uspořádat tréninkové jízdy závodních vozů.  
Ty mají probíhat po stejné trase jako na jaře.

Usnesení číslo
59/2017

Zastupitelstvo  obce Kunratice po projednání  souhlasí  se zvláštním užitím částí místních
komunikací  5c  a  6c  pro  tréninkové  jízdy  dle  podané  žádosti od Rally  Klubu Frýdlant  a
souhlasí s uzavřením těchto částí komunikací dne 23. 09. 2016 od 10:00 do 16:00 hodin.
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Hlasovalo: 9 Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

Diskuse:

 Starosta – dlužím ještě jednu informaci. Manželé Koščovi zde stavět nebudou. Zaplatili smluvní pokutu,

která  byla  pro  tento  případ  uvedena  ve  smlouvě.  V současnosti  se  jedná  o  prodeji  pozemku  dalším

zájemcům.

o Miroslav Liška  – je nutné, aby podmínka o postavení domu přecházela na další  majitele, kvůli

dotaci na vodovod.

o Starosta – podmínka zůstává na paní Koščové. My to budeme vymáhat od ní.

o Jiřina Lukášová – ona ten pozemek může prodat?

o Starosta – teď už ano, lhůta uběhla a stejně to převedla bratrovi. Pokutu zaplatila.

 Marcela Pažoutová – prosím o dopis majitelům pozemků, kvůli vyčištění.

 Miroslava Mervová – silnice k tržnici není udržovaná a je na ní bláto.

 Mgr. Jana Runkasová – obsluha popelářských vozů nedává popelnice zpět na své místo.

 Miroslava Mervová – musím tlumočit stížnosti občana pan Jiřího Kříže. Stížnost je na pracovníky VPP,

protože podle jeho názoru nic nedělají. Dále se mu nelíbí vypouštění koupaliště, protože mu natekla voda

na pozemek. Zároveň si stěžuje, že se neseká svah u potoka nad jeho domem. Tyto záležitosti nechce řešit

se starostou ani místostarostou, protože se mu smějí.

o Starosta – škoda, že pan Kříž již ze zasedání odešel, mohl to zastupitelům sdělit osobně. Takhle,

prosím, vezměte tyto stížnosti na vědomí.

o Miroslav Liška – tak můžeme svolat pracovní schůzku zastupitelstva, kam pozveme pana Kříže,  

aby řekl připomínky zastupitelům osobně.

Závěr: Pan starosta poděkoval přítomným za účast na zasedání a ukončil jednání v 20:45 hodin.
Přílohy: Prezenční listiny

Rozpočtové opatření dle přílohy č. 5/2017

Zapsala: Miroslava Pospíchalová Zápis ověřili: Miloslav Götz ………………………………………
…

V Kunraticích dne 1. září 2017
Miroslav Liška ………………………………………

…

Zdeněk Liška
místostarosta

Milan Götz
starosta
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